

## Bestyrelsesmøde i DanskHåndbold Nord

Dato: 28. november 2024

Tidspunkt: 17.30 – 21.00

Sted: Hotel Amerika, Amerikavej 48, 9500 Hobro

Deltagere: Morten Eliassen, Mogens Bay, Peter Jensen, Lars Ole Skjønning, Michael Lira Abildgaard, Anja Thomadsen, Allan Enevoldsen og Jørn Thomsen

Gæster: Heino Marnow Knudsen, Jens Ulmits, Andreas Kronborg og Henrik Elkjær

Afbud: Simon Saugstrup, Peter Schumacher

Referent: Jørn Thomsen

### Referat

Der er spisning fra kl. 17.30 – 18.15

Velkommen til Heino Marnow Knudsen (18.20-18.30)

- 1) Godkendelse af dagsorden (19.15 – 19.20) B  
(Bilag 1)

Indstilling:

Dagsordenen godkendes

### Beslutning

#### Godkendt

- 2) Underskrift af referat fra mødet den 13.09.24 og 28.10.24 (19.20-19.25) B  
(Bilag 2a1 og 2a2)

Forslag til bestyrelsesmøde i Q1 jf. beslutningen på sidste bestyrelsesmøde  
– 8. eller 15. marts 2025

Indstilling:

Referaterne underskrives

Bestyrelsen skal beslutte dato for bestyrelsesmøde i Q1 2025.

### **Beslutning**

- Referaterne blev skrevet under

- Dato for bestyrelsesmøde i Q1 bliver lørdag den 8. marts 2025 fra kl. 9-15 i Fjerritslev Hallen

3) Lukkede punkter (19.25-19.45)

4) Indstilling og behandling heraf (18.30 – 19.15)

(Fra administration, udvalg, formand og øvrige bestyrelsesmedlemmer)  
(bilag 4a)

- |  |   |
|--|---|
| a) Konsulenternes arbejdsbudget for 2025                             | D |
| b) Konsulenterne giver en orientering om kompetenceløft i nærmiljøet | O |
| c) Konsulenterne giver en orientering om Trille Trolle event         | O |

Indstilling:

### **Beslutning**

**Konsulenterne fremlagde deres arbejdsbudget for 2025 og gav en orientering om kompetenceløft i nærmiljøet samt en orientering om Trille Trolle event**

5) Økonomi (19.45-20.15)

D/B

(Bilag 5a)

- |  |     |
|--|-----|
| a) Referat af møder med foreninger   | O   |
| b) Forslag om fastsættelse af holdgebyr og administrationsgebyr for 2025 – svarende til det der er opkrævet for 2. halvår 2024 | D/B |
| c) Drøftelse af budgetudkast for 2025  | D   |
| d) Jørn har fået kigge adgang til BC (økonomisystemet)   | O   |

Indstilling:

## **Beslutning**

**5a) Allan har været på besøg i IK Frem (Jørn var syg) og Allan og Jørn har været på besøg i Vestbjerg. Vi afventer en tilbagemelding fra Vester Hassing i forhold til et besøg.**

Foreningerne var tilfredse med at vi besøgte dem og for den information de fik om baggrunden for de opkrævede hold- og administrationsgebyr for 2023 og 2024 samt information om DHN's rapportering for Q3 2024.

Vi oplyste foreningerne om at vi var enige i deres påstand om at det koster mere efter strukturændringen bl.a. med udgangspunkt i eksempler fra Kreds 1 – 2 og 4

Vi oplyste om baggrunden for det udarbejdede budget for 2024 og om at rammerne for nedjustering af DHN's omkostninger var begrænsede på kort sigt.

Foreningerne gav udtryk for at de var pressede på økonomien og at det var dyrt samt at det var svært at sætte kontingentet op. De gav også udtryk for at de var tilbageholdende i forhold til at tilmelde et hold ekstra i en årgang når de havde f.eks. 15-16 medlemmer i årgangen pga. økonomi. På seniorsiden var de også tilbageholdende ved en eventuel oprykning som ville betyde en væsentlig stigning i omkostning.

En forening ville gerne betale for konsulentbistand – da det kunne dækkes via fondsansøgninger.

De gav udtryk for at man ønskede åbenhed og gennemsigtighed i DHN's økonomi og at de ønskede et tidligere udmelding af den kommende sæsons hold- og administrationsgebyr.

Det ville være optimalt hvis DHN kunne melde ud for et helt år fremadrettet – f.eks. at hold- og administrationsgebyret for 1. og 2. halvår 2025 blev meldt ud til foreningerne i slutningen af 2024.

**5b) Allan og Jørn arbejder videre med taksterne for 2025 som forventes at kunne blive godkendt på bestyrelsesmødet den 16. december 2024 (skal fremsendes til bestyrelsen senest en uge inden mødet)**

**5c) Allan og Jørn arbejder videre med budget 2025 som forventes at kunne blive godkendt på bestyrelsesmødet den 16. december 2024 (skal fremsendes til bestyrelsen senest en uge inden mødet)**

## **5d) Orientering givet**

Mogens Bay syntes det er utilfredsstillende at han som bestyrelsesmedlem modtager budgetudkast så sent, at det ikke er muligt, at sætte sig ind i budgetudkastet.

- 6) Orientering fra Regionschefen (20.15-20.25) O/B
- a) Trivselsmåling O
  - b) Julegaver til udvalgsmedlemmerne O
  - c) Orientering om døm selv kampe jf. drøftelsen på sidste bestyrelsesmøde O
  - d) Orientering om dommerdata jf. drøftelse på sidste bestyrelsesmøde O

Indstilling:  
Til orientering

**Beslutning**  
**Orientering givet**

- 7) Orientering fra formanden (20.25-20.40)

Orientering fra implementeringsstyregruppemøde O

Indstilling  
Til orientering/drøftelse/godkendelse

**Beslutning**  
**Orientering givet**

**Der kommer med stor sandsynlighed et nyt onboardingsmøde i 2025**

- 8) Orientering fra næstformanden

a) Orientering "Kommunearrangementet"

Indstilling:  
Til orientering

**Beslutning:**

**Der afholdes et evalueringsmøde den 11. december 2024 på kontoret i Hobro med deltagelse af Mogens Bay, konsulenterne, Marc og Jørn**

**Der var 8 kommuner repræsenteret (9 kommuner var tilmeldt, Hjørring kom ikke)**

**Der var positive tilbagemeldinger fra bestyrelsen om arrangementet**

- 9) Orientering om arbejdet i DanskHåndbold og nationale udvalg (00) O  
(Bilag 9a og 9d)



- a. Turneringsudvalg (senior)
- b. Dommerudvalg
- c. Talentudvalg
- d. Børneudvalg
- e. Ungeudvalg
- f. Uddannelsesudvalg

Indstilling:  
Til orientering

a)

TU har fået dette oplæg fra Søren Frydendal som gerne vil have TU til at se om det i det nye Kamp tilbud, måske var muligt at kigge ind i dette oplæg.

Der er nedsat et udvalg med Carsten Grønmann, Palle Bækby og Søren Frydendal. De skal udforme et kommissorium vedr. det videre arbejde for U19 ligaen.

DM for ungdom bliver afviklet således at kønnene spiller i samme weekend. Der har været lidt i forhold til den skriftlige eksamen i denne uge op til DM U19. Men afviklingen bliver ikke flyttet.

U17 DM afvikles i Uge 18 – Holdes af Region Syd

U19 DM afvikles i Uge 21 – Holdes af Region Øst

Kval U17 (Kvartfinaler) afholdes Uge 17 – Holdes i Region Midt.

b)

Status på opgaver:

Påsætning: Vi arbejder under høj aktivitet og gør vores bedste for at få dækket alle kampe. Trods travlhed med julefrokoster har vi fortsat fokus på at løse opgaverne effektivt.

Udviklearbejde: Vi er 90 % i mål med årets opgaver og arbejder på at afslutte de resterende inden jul.

Online møde med dommere: Der deltog ca. 80 dommere. Deltagelsen var tilfredsstillende, og vi havde en god og konstruktiv dialog.

Snitflader med administration og politikere:

Vi har arbejdet med at definere og afklare samarbejdet mellem udvalget, administrationen og politikere. Vi nærmer os en afslutning og forventer snart at kunne præsentere et færdigt resultat.

Retningslinjer og procedurer:

Vi udarbejder retningslinjer for påsætning samt en procedure for løbetest af DU-medlemmer. Disse er under udvikling og fremlægges snart for endelig godkendelse.

c)

Michael giver et oplæg på næste møde.

d)

Se bilag

e)

Natstævne for U15 hold afviklet. Kun pigehold deltagende. Rigtig god aften/nat. Super stemning og gode tilbagemeldinger. Stor ros til Lisbeth og Andreas for planlægning osv.

Netværksmøde om unge. Vi forsøgte at sætte to møder op, et i Brønderslev 18/11 og et i Hobro 25/11. Desværre ikke så mange tilmeldte i Brønderslev, så dette aflyst. Til gengæld flere tilmeldte i Hobro end forventet, så vi kan ikke være på kontoret og har derfor flyttet til Rosendal Idrætsforum.

U23 stævne november er efter nøje overvejelser flyttet til foråret, så vi har to efter nytår i stedet.

Første U23 stævne er 7/2 i Aalestrup. Der er endnu ikke sendt indbydelse ud. Kommer inden jul. Andet stævne er ikke fastlagt endnu men på vej.

U23 stævnene er et samarbejde mellem TU og Unge.

Ungeudvalget planlægger i samarbejde med Børneudvalget og Turneringsudvalget en aktivitet for U13 årgangen. Udgifter hertil forventes at kunne afholdes indenfor de 3 udvalgs budgetramme.

## **Beslutning**

### **Taget til efterretning**

#### **10) Opfølgning/status på projektaktiviteter (20.50-20.55)**

a) Kamptilbud

○

Indstilling:

Til orientering/drøftelse

## **Beslutning**

**Jørn kontakter Kasper Tolstrup Andersen for at få afklaret det videre forløb**

11) Eventuelt (20.55-21.00)

Indstilling:  
Til orientering


**Beslutning**

**Mogens spurgte ind til vores møde med Djurs Sommerland. Jørn gav en status.**

Mødet sluttede kl. 20.58

  
Lars Ole Skjønning

  
Michael Lira Abildgaard

  
Anja Thomadsen

  
Morten Eliassen

  
Mogens Bay

  
Peter Jensen

  
Allan Enevoldsen